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Geachte heer Prins,  
 

Hiermee geven wij antwoord op de door u op grond van artikel 39 van het Reglement 
van Orde gestelde vragen met betrekking tot het Betonakkoord.  

 

Vraag 1. Vindt u net als de CDA-fractie dat het Betonakkoord een mooie 
stap is op weg naar een circulaire economie? Zo nee, waarom niet? 

 
Antwoord: Het college is het eens met de CDA-fractie. Het Betonakkoord zet in op 
het behouden en hoogwaardig inzetten van grondstoffen, geheel volgens de cradle to 
cradle gedachte of die van een circulaire economie.   
 

Vraag 2. Vindt u dat de ondertekening van het Betonakkoord kan bijdragen 
aan de realisatie van de Duurzaamheidsagenda 2018-2022? Zo nee, 

waarom niet? 
 

Antwoord: Nee. Het college is niet van mening dat de ondertekening op zichzelf 
bijdraagt aan de realisatie van de lokale duurzaamheidsagenda. Het gaat meer om de 
acties die voortvloeien uit het Betonakkoord, die mogelijk kunnen bijdragen aan de 
duurzaamheidsambities van de gemeente Sliedrecht.  
  

Vraag 3. Bent u bereid om het Betonakkoord te ondertekenen namens de 
gemeente Sliedrecht? Zo ja, wanneer gaat u dat doen? Zo nee, waarom 

niet? 

 
Antwoord: Nee. Het college is niet bereid het Betonakkoord te ondertekenen. De 
gemeente maakt geen deel uit van de betonsector. Wij voelen ons in deze dan ook 
geen geschikte gesprekspartner. Indirect kunnen we natuurlijk wel invloed uitoefenen 
op de sector door ons aanbestedingsbeleid verder aan te scherpen. Dit past in één 
van de activiteiten in de duurzaamheidsagenda, namelijk activiteit E.6: 'Verkennen 
hoe inkoop en aanbestedingen circulair geregeld kunnen worden en dit instellen'. In 
het tweede kwartaal van 2018 wordt door de gemeente verkend in hoeverre het 
stimuleren van de circulaire economie (door o.a. eisen t.a.v cradle-to-cradle, 
afvalreductie, hergebruik van materialen e.d. te eisen bij productleveringen, civiele- 
en bouwprojecten) al een plek heeft in het lokale inkoop- en aanbestedingsbeleid en 
hoe dit anders verder aangescherpt kan worden.  
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Wij vertrouwen erop hiermee voldoende geïnformeerd te hebben.  
 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
De secretaris,                     De burgemeester, 

 

 
 

 
H.F. van Breugel               drs. A.P.J. van Hemmen  

 

 

 
 

 

 
 

 
 


